
 

 

 

 

                     Z Á P I S 
 

z 6. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie konané dne 8. 6. 2011 
  

 

Dne 8. 6. 2011 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: zasedací místnost v 5. patře Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21,    

361 20 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:45 hodin 

Přítomni: Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, Věra Bartůňková, Mgr. Vladimír Hůrka, 

JUDr. Radan Večerka 

Omluveni: Zdeněk Slába, Mgr. Jana Petříková 

Neomluveni:  /  

Hosté: Mgr. Jiří Klsák, Ing. Bc. František Škaryd, Bc. Pavlína Stracheová 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu č. 5/2011 

3. Financování mimoškolního vzdělávání 

4. Financování škol ve školním roce 2011/2012 

5. Projekt Centrum zdraví a bezpečí 

6. Různé, diskuze 

7. Návrh usnesení 

8. Závěr 

Jednání zahájila předsedkyně komise Mgr. Hana Janischová.  

1. Schválení programu 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 

2. Schválení zápisu č. 5/2011 

Zápis č. 5/2011 z jednání Komise ŠVD dne 18.5.2011 byl všemi přítomnými členy schválen. 

 



3. Financování mimoškolního vzdělávání 

Ing. Škaryd informoval členy komise o jednáních, která k tématu financování zájmových kroužků na 

základních školách proběhla. Vedení města má zájem podporovat kroužky na školách. Jako reálné 

řešení se jeví úprava zřizovacích listin základních škol, náklady na provoz kroužků budou hrazeny 

z finančních prostředků poskytnutých městem. Mgr. Klsák v této věci uvedl, že je jednoznačně pro 

zachování zájmových kroužků a přislíbil, že bude navýšení rozpočtu v souvislosti s financováním 

kroužků plně podporovat.  

Komise navrhuje při financování z prostředků města stanovit průměr školy 10 žáků na 1 kroužek. 

4. Financování škol ve školním roce 2011/2012 

Byla diskutována problematika financování škol, Mgr. Janischová navrhla navýšení neinvestičního 

příspěvku školám o 10 %, dotázala se jak to bude vypadat s finančními prostředky na provoz škol pro 

rok 2012. Mgr. Klsák uvedl, že v současné době nelze podat bližší informace, při sestavování rozpočtu 

se bude vycházet z požadavků škol, cílem bude sestavit pokud možno reálný rozpočet tak, aby tento 

nebylo nutno v průběhu roku upravovat. JUDr. Večerka upozornil, že je potřeba řešit problematiku 

financování nepedagogických pracovníků v návaznosti na plánované snížení rozpočtu škol ze strany 

MŠMT na rok 2012.                                                         

5. Projekt Centrum zdraví a bezpečí 

K projektu Centrum zdraví a bezpečí vystoupila Bc. Stracheová, navázala na vystoupení Ing. Arch. 

Richtra a podala členům komise nové informace k danému tématu. V rámci diskuse se hovořilo 

především o pokrytí provozních nákladů a využitelnosti tohoto projektu.   

6. Různé, diskuze 

Mgr. Janischová a Mgr. Hůrka seznámili členy komise s výsledky jednání na Krajském úřadě 

Karlovarského kraje, odboru školství, mládeže a tělovýchovy, které se týkalo zřízení přípravných tříd 

na základních školách. 

7. Návrh usnesení 

Komise ŠVD doporučuje Radě města minimalizovat projekt Centrum zdraví a bezpečí, provést revizi 

IPRM z hlediska využitelnosti a udržitelnosti jednotlivých aktivit.  

Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, Věra Bartůňková,  

   Mgr. Vladimír Hůrka, JUDr. Radan Večerka 

   proti:    nikdo 

  zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 

Komise ŠVD doporučuje Radě města s ohledem na snižování prostředků ze státního rozpočtu České 

republiky navýšit neinvestiční příspěvky města do mateřských a základních škol pro rok 2012             

o minimálně 10 %.  

 



Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, Věra Bartůňková,  

   Mgr. Vladimír Hůrka, JUDr. Radan Večerka 

   proti:    nikdo 

  zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 

Komise ŠVD ukládá tajemnici komise připravit podklady a následně sumarizovat požadavky škol 

v oblasti financování zájmových kroužků. Termín splnění: 1.9.2011. 

Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, Věra Bartůňková,  

   Mgr. Vladimír Hůrka, JUDr. Radan Večerka 

   proti:    nikdo 

  zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Termín příští komise bude 1. 9. 2011 od 15:00 hod v budově Magistrátu města Karlovy Vary, 

zasedací místnost 5. patro. 

 

Dne: 10. 6. 2011 

Zapsala: Bc. Jana Balintová, tajemnice komise        ____________________ 

 

                        

                        

 

              ____________________ 

        Mgr. Hana Janischová   

         předsedkyně komise 

  


